
 

 

 

        

                        Z Á P I S 

z 1. jednání Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů zřízené Radou 

města  Karlovy Vary  

Dne 7.12.2022 se uskutečnilo 1. jednání Komise životního prostředí a 

obnovitelných zdrojů zřízené Radou města  Karlovy Vary  

 

Místo jednání: Magistrát města Karlovy Vary, Moskevská 21, Karlovy Vary, 361 20, 

zasedací místnost v 5.patře  

 Doba jednání: jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin a skončeno v 17:00 hodin. 

Přítomni: Ing. Martin Vinš, Jaroslav Hrdlička, Zdeňka Batíková, Mgr. Vladimír Melichar, 

RNDr. Jaroslav Růžička 

Omluveni :  Mgr.Bc. Hana Žáková 

Nepřítomni :  Mgr. Eva Plhová 

Hosté:   

 

Program :              

1. Zahájení 

2.Schválení programu jednání 

3.Představení členů komise 

4.Náplň práce komise 

5.Různé 

 

 

1.Zahájení 

 

Jednání komise zahájil  její předseda Ing. Martin Vinš. V úvodu přivítal členy komise a 

současně omluvil pozvaného uvolněného člena Rady města Ing.Petra Bursíka (nemoc).  

 

2.Schválení programu jednání  

Předseda komise Ing.Martin Vinš požádal přítomné o připomínky či doplnění 

k navrženému programu. Žádné připomínky či doplnění nebyly vzneseny. 
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Usnesení 

Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů schválil program svého 1. 

jednání. 

 

pro: Ing. Martin Vinš, Jaroslav Hrdlička, Zdeňka Batíková, Mgr. Vladimír Melichar, RNDr. 

Jaroslav Růžička  

proti:  -        zdržel se: -       nehlasoval: -     

nepřítomen: Mgr.Bc. Hana Žáková, Mgr. Eva Plhová 

                                  Usnesení bylo přijato 

       

3. Představení členů komise 

V rámci tohoto bodu se každý z přítomných členů představil (profesní život, preference 

v rámci své činnosti v komisi atd.). 

 

K bodu nebylo přijato usnesení.  

 

4.Náplň práce komise 

Členové komise prodiskutovali a upřesnili plán práce pro rok 2023. Jeho znění je přílohou 

zápisu.  

 

Usnesení 

Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů navrhla a schválila plán své 

práce pro rok 2023. 

pro: Ing. Martin Vinš, Jaroslav Hrdlička, Zdeňka Batíková, Mgr. Vladimír Melichar, RNDr. 

Jaroslav Růžička  

proti:  -        zdržel se: -       nehlasoval: -     

nepřítomen: Mgr.Bc. Hana Žáková, Mgr. Eva Plhová 

                                  Usnesení bylo přijato 
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5.Různé 

5.1. Karlovy Vary - Problematika hluku v centru města (především ul.Jaltská, 

Dr.Davida Bechera) 

Tento bod navrhla k projednání členka komise paní Batíková. V úvodu konstatovala, že 

přes přijatou Obecně závaznou vyhlášku Statutárního města Karlovy Vary č.4/2022, 

kterou se mění obecně závazná vyhláška č.1/2022, o omezení provozní doby hostinských 

provozoven dochází v centru města (především ul.Jaltská a Dr.Davida Bechera) v nočních 

hodinách k obtěžování obyvatel hlukem návštěvníky hostinských provozoven. Podle 

názoru paní Batíkové není tato obecně závazná vyhláška plně dodržována a tuto situaci 

je nutno řešit. Po diskusi se členové výboru shodli, že na příští jednání pozvou velitele 

Městské policie Karlovy Vary Bc.Vlasáka a vedoucího odboru životního prostředí 

Ing.Průšu s cílem objasnění situace. 

 

K bodu nebylo přijato usnesení.  

 

5.2. Karlovy Vary – Dvory – ul.V Lučinách – nepořádek u nádob na komunální 

odpad 

Tento bod navrhl k projednání člen komise Mgr.Melichar. Dle jeho zjištění (vč. ukázky 

fotografií) dochází v Karlových Varech, ul. V Lučinách a blízkém okolí k vysypávání nádob 

na komunální odpad neznámými osobami. Tyto nádoby umísťují vlastníci objektů před 

své nemovitosti večer před jejich vývozem. Tento odpad je pak přenášen těmito osobami 

do blízkého okolí (většinou je odpad umístěn do nádoby v plastovém pytli), kde je 

vysypáván a přebírán. Vzniká zde tak černá skládka. Mgr.Melichar navrhl, zda by bylo 

možno zabezpečit tyto nádoby zámky. K bodu proběhla poměrně obsáhlá diskuse.  

Usnesení 

Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů doporučuje Radě města 

Karlovy Vary   zajistit urychlenou likvidaci černé skládky u cyklostezky v ul.V 

Lučinách, Karlovy Vary.  

pro: Ing. Martin Vinš, Jaroslav Hrdlička, Zdeňka Batíková, Mgr. Vladimír Melichar 

proti:  -        zdržel se: RNDr. Jaroslav Růžička       nehlasoval: -     

nepřítomen: Mgr.Bc. Hana Žáková, Mgr. Eva Plhová 

                                  Usnesení bylo přijato 
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Usnesení 

Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů doporučuje Radě města 

Karlovy Vary   jednat se svozovou firmou o zabezpečení nádob na komunální 

odpad jejich zamykáním v místech, kde hrozí jejich vybírání (např. ul. 

V Lučinách).  

pro: Ing. Martin Vinš, Jaroslav Hrdlička, Zdeňka Batíková, Mgr. Vladimír Melichar 

proti:  -        zdržel se: RNDr. Jaroslav Růžička       nehlasoval: -     

nepřítomen: Mgr.Bc. Hana Žáková, Mgr. Eva Plhová 

                                  Usnesení bylo přijato 

 

5.3. Termíny jednání Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů 

Členové komise se shodli, že až na výjimky (leden 2023) by byla jednacím dnem komise 

vždy první středa v měsíci se začátkem v 15 hod.. Pro první pololetí 2023 jsou stanoveny 

tyto termíny – 11.1.2023, 1.2.2023, 1.3.2023, 5.4.2023, 3.5.2023, 7.6.2023.  

 

K bodu nebylo přijato usnesení.  

 

 

 

 

 

 

Ing.Martin Vinš 

Předseda Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů 

 

 

Přílohy : Plán práce Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů pro rok 2023 

 

8.12.2022 

Zapsal: Ing. Vladimír Krůta 

tajemník komise 
 


